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Naše Kameničky 

Rok vydání: 2011                                                 Vydavatel: Obecní úřad Kameničky 
Číslo: 5 vánoční                                                            Zpracoval: rattle 

Vážení spoluobčané! 

Jménem Obecního úřadu Kameničky upřímně děkuji všem občanům, kteří projevují zájem o dění v obci, aktivně se ho 

účastní a pomáhají zlepšovat životní prostředí „u nás v Kameničkách“. Přeji také všem občanům hezké prožití 

vánočních svátků, v novém roce 2012 dostatek pohody, klidu, optimismu a především pevné zdraví. 

Petr Rybička, starosta obce 

 

Opět uplynul další rok a my můžeme bilancovat a přemýšlet, co se povedlo a kde naopak naše očekávání nebyla 

naplněna a úkoly nebyly splněny.  

V loňském roce proběhla za finanční podpory Pardubického kraje rekonstrukce školní jídelny a vstupního 

prostoru do objektu školy. 

 Byla podaná žádost o dotaci na opravu budovy sokolovny, kde zatím neznáme výsledek, ale doufáme, že se tato 

akce podaří.  

V prázdninových měsících se uskutečnily výstavy obrazů Aloise Lukáška a Pavla Kabeláče, stálá expozice 

v Galerii A. Slavíčka obohacená o další obrazy byla také přístupná, to vše s finanční podporou Pardubického 

kraje. 

V průběhu roku byly vytvořeny a zpřístupněny nové webové stránky obce. 

Nepodařilo se nám zajistit opravu komunikace do Hlinska. Naše snažení bylo velké, ale narazili jsme na 

nedostatek financí Pardubického kraje, který tuto komunikaci spravuje. Nevzdáváme to, budeme se stále 

připomínat a dožadovat nápravy. 

V příštím roce chceme pokračovat ve výstavní činnosti v budově obecního úřadu. Jsou připraveny výstavy 

dřevomaleb Tomáše Záborce, obrazů Jiřího Kristena a uměleckého kováře Jaroslava Pochopa. V návaznosti na 

zápis masopustu do kulturního dědictví UNESCO by u nás měla být na podzim putovní výstava maškar. 

V průběhu roku 2012 připravujeme koncerty v kostele Nejsvětější Trojice. Účast přislíbila Pardubická komorní 

filharmonie, Barocco sempre giovanne, Schola Gregoriana Pragensis a smyčcový kvartet Corvus Quartet. Tyto 

soubory vystupují po celém světě a myslím, že všem návštěvníkům připraví opravdu nevšední zážitky. 

Pro zájemce divadelních představení budeme připravovat zájezdy podle nabídek a zájmu občanů, určitě 

využijeme i kulturní programy nově otevřeného Multifunkčního centra v Hlinsku. 

Toto je krátká bilance roku z pohledu vedení obce. Velký dík patří všem Vám, kteří jste nám pomáhali. Uvítáme 

Vaše podněty a připomínky k naší práci, nápady a Vaši spolupráci.  

Na závěr mi dovolte, abych Vám všem popřála klidné a pohodové prožití vánočních svátků a do nového roku 

hodně zdraví a spokojenosti, radosti v životě, elánu a sil v další práci.  

Yvona Jandová, místostarostka obce 

NAŠE ŠKOLA A ŠKOLKA 
Vážení přátelé, příznivci naší základní školy. 

Blíží se konec roku a to je příležitost k ohlednutí se zpět. Je to ten nejvhodnější okamžik bilancovat a hodnotit, co 

se v uplynulém roce povedlo a co nikoli, ale především příležitost k poděkování všem, kteří v letošním roce školu 

podpořili.  

Byl to první rok práce nového zastupitelstva. Dalo si do svého programu jako prvořadý úkol zmodernizovat naši 

školu. A své slovo dodrželo. Členové zastupitelstva navštívili hned v prvních týdnech svého volebního období 

školu několikrát a postupně odkrývali problémy, se kterými se škola potýká. Nebylo a není jich málo, ale všem 

bylo jasné, že je třeba začít školní jídelnou. Hrozilo, že bude kvůli nevyhovujícím hygienickým podmínkám 

uzavřena. Během krátké doby se podařilo vyčlenit v obecním rozpočtu finanční prostředky a koncem června se 

začalo s celkovou rekonstrukcí jídelny. Za dva měsíce se podařilo téměř nemožné. Nová okna, odpady, 

elektroinstalace, obklady, dlažby, nové zázemí pro zaměstnance, sklady. Za tím vším se skrývá neskutečné 

množství práce - odborníků, ale i těch, kteří pomáhali dobrovolně – všech, kterým záleželo na tom, aby se 1. září 

oči našich dětí rozzářily údivem. 

Nezůstalo jenom u školní jídelny. Ve vestibulu byly usazeny nové vstupní dveře, opraveno dřevěné obložení a 

v nových prosklených vitrínách se mohou žáci chlubit svými poháry a diplomy.  
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Celá škola byla vymalována a byly obnoveny veškeré nátěry. Mnohé stěny jsou ještě prázdné, ale děti v hodinách 

výtvarné výchovy vytvářejí práce, které tato prázdná místa postupně zaplňují. 

Jsme rádi, že se po mnoha letech podařilo obnovit spolupráci mezi školou a rodiči.  

Vytvořila se skupina podnikavých maminek, kterým velmi záleží na tom, aby se dětem ve škole líbilo a zároveň se 

snaží pomoci škole se získáváním  finanční podpory od různých sponzorů. 

V závěru loňského roku naše děti získaly sponzorské dary v celkové hodnotě téměř 17.000,- za malování 

vánočních přání a korálkové ozdoby.  

V letošním roce se podařilo uspořádat předvánoční jarmark. I tady nám maminky velmi pomohly. Mnohé 

dokázaly přemluvit ke spolupráci i své mužské protějšky. Výsledkem bylo, že první adventní neděli přišly téměř 

čtyři stovky návštěvníků a nikdo neodcházel nespokojený.  A tak velký dík patří maminkám i tatínkům za skvělé 

nápady, dětem i jejich učitelkám za neutuchající nadšení a trpělivost při přípravě jarmarku, výrobě spousty 

krásných věcí i vymýšlení vystoupení. 

Každá třída měla vlastní stánek (díky p. Lazarovi) a každá si také rozhodne, jak s vydělanými penězi naloží. Je to 

téměř neuvěřitelné, ale celková částka, kterou si děti vydělaly, se blíží 30.000,- Kč.  Bylo by škoda podobou akci 

nezopakovat i příští rok. 

Obracím se na Vás, pane starosto, členové rady i zastupitelstva obce, rodiče, prarodičei ostatní přátelé naší školy. 

Vám všem patří za spolupráci a mnohostrannou podporu po celý rok náš velký dík.  

Špalková  Růžena, ředitelka školy 

Z ČINNOSTI SPOLKŮ 
FC KAMENIČKY – FOTBALOVÝ ROK 2012 
Fotbalový klub Kameničky děkuje všem svým aktivním členům za příkladný přístup k reprezentaci klubu a Naší 

obce na sportovním poli a dále děkuje všem fanouškům za podporu při sportovních i společenských akcích, 

pořádaných našim klubem. Všem obyvatelům Kameniček a okolí přeje krásné prožití svátků vánočních a šťastný 

nový rok 2012. 

Doufám, že pro fotbalový klub to bude rok dobrých sportovních výsledků, ale také velkých změn ve smyslu 

stavebních úprav našeho sportovního areálu. Plánujeme, za finanční podpory Pardubického kraje a obce 

Kameničky, v rámci grantové politiky, rozsáhlou rekonstrukci sociálního zázemí, kabin, rozvodů teplé vody a 

topení. Rádi bychom vrátili mládežnický fotbal na krajskou úroveň a to ve spolupráci s okolními kluby. 

Připravujeme reprezentační ples FK Kameničky v nově otevřeném Multifunkčním centru v Hlinsku v termínu 

3.3.2012 a dále oslavy 55. výročí založení fotbalového oddílu v Kameničkách v termínu 6 - 8.7.2012. Na obě 

společenské události jste co nejsrdečněji zváni. Za výkonný výbor FK Kameničky 

Bc. Jiří Hrabčuk - předseda sdružení 

SDH KAMENIČKY 
S blížícími se vánočními svátky a koncem letošního roku 2011, bilancoval Sbor dobrovolných hasičů Kameničky 

na Výroční valné hromadě svoji činnost v uplynulém období, a zároveň částečně projednal činnost v roce příštím. 

V dnešní uspěchané době se jen velmi těžko hledá volný čas pro pořádání různých akcí. Přesto určitě proběhne 

již sedmý ročník soutěže „O pohár SDH Kameničky“. Také bychom chtěli něco připravit pro naše nejmenší. I přes 

stále větší konkurenci v okolí věřím, že se podaří uspořádat alespoň pár tanečních zábav. Kromě těchto aktivit 

nesmíme zapomínat na to, co udělat musíme (údržba výzbroje a výstroje, dbát na akceschopnost jednotky PO, 

věnovat pozornost práci s mládeží atd..). Na poli soutěžním přejme našim zástupcům, jak v kategorii dospělých, 

tak i mládeže, mnoho zdaru. Vždyť máme na co navazovat. 

Vám, spoluobčanům bych chtěl věnovat dárek, ve kterém najdete zdraví, lásku, ohleduplnost, úspěch a štěstí. 

Jiří Kosař ml., starosta  SDH  Kameničky 

DEMOGRAFIE 
V roce 2011 se: 

 narodilo 7 dětí, z toho 4 chlapci a 3 děvčata 

 zemřelo 6 obyvatel, 5 mužů a 1 žena 

 do obce se k trvalému pobytu přihlásilo 9 občanů a odhlásilo se 6 občanů 

Obec Kameničky má aktuálně 823 obyvatel, z toho 679 v Kameničkách a 144 na Filipově. 

Narodili se  Adam Jehlička  nar.17.2. Filipov 28, Vojtěch Kamarád nar. 28.7. č.p. 225, Zuzana Půlpánová  nar.16.9. 

č.p. 224, Natálie Sádovská nar.4.10. č.p.  227, Matěj Chmelík nar.12.10. č.p. 113, Robin Laštůvka nar.2.11.  č.p. 114, 

Rozálie Jehličková nar.14.11. č.p. 114  

Zemřeli Jaroslav Dvořák 27.2. č.p. 158, František Rybička 8.3. č.p. 153, Josef Netolický  25.8. č.p. 143, Karel 

Moučka 24.9.  č.p. 9, Josef Štěpánek 22.10. č.p. 156, Jiřina Tlustá 28.10. č.p. 59 


